

SIBT 2013 - 中国智能建筑技术的主要平台

星级展商巡礼

南京物联传感技术有限公司

展位号 E6-D02



南京物联传感技术有限公司是全球领先的物联网设备和解决方案提供商，其基于客户需求持续创新，在物联网传感器、控制器、移动物联网和云计算等几大领域都确定了行业领先地位。而凭借在物体感知、控制等领域的综合优势，公司已经成为物联网时代的领跑者。

作为国际 ZigBee 联盟区域的（中国）总部，物联传感拥有全球范围内最为完整的智能家居系列产品，其已成为了世界物联网产业的重要支撑力量，并与包括飞利浦、施耐德、英特尔、Google、三星、华为等在内的多家世界 500 强企业达成了长期深度战略合作伙伴关系；同时，企业自身的品牌价值和影响力也在飞速提升，截止 2013 年 5 月，物联传感的全球经销商和代理商分别达到了 6500 余家及 200 家的宏大规模，其全新高端品牌“SmartRoom”系统与此同步成功上市。

未来，物联传感将秉承着其先进的生产、研发、技术理念，在智能家居、智慧医疗、智能交通、智慧农业等行业全面发展，进一步实现中国乃至全球智慧经济、低碳生活和可持续发展的目标。

物联传感智能家居产品借时代之风，开创物联网智能家居时代普及化之先河，其采用全球最先进的全无线通讯技术——Zigbee 无线通讯技术，具备即插即用、全无线通讯、低功耗、双向反馈等多种技术优势；同时，物联的智能家居系统包含了安全保护、照明管理、家电控制、健康监测、环境调节及综合服务六大功能，并可自定义设置外出、回家、睡眠、会客、电影等多种一键控制场景模式，让您轻松享受物联网时代智慧科技的神奇魅力！

第七届上海国际智能建筑展览会
Shanghai Intelligent Building Technology (SIBT 2013)
上海新国际博览中心 Shanghai New International Expo Centre (SNIEC)
25 - 27 / 9 / 2013
www.building.messefrankfurt.com.cn

shanghai intelligent
building technology
上海国际智能建筑展览会

SIBT 2013 - China's Premier Platform for Intelligent Building Technology

Prestigious Exhibitor Preview

Nanjing IOT Sensor Technology Co Ltd

Booth No.: E6-D02

Wulian®



As the China area headquarter of **Zigbee Alliance**, we can supply the most functional highest-grade comprehensive smart home solutions. And we had established long-term strategic business partner relationship with companies in the world top 500, such as Phillips, Schneider Electric, Intel Corporation, Google, Samsung, Huawei etc. The brand of Wulian is getting more and more valued and influenced, by May 2013, the numbers of our distributors and dealers worldwide had reached 6500 and 200. At the same moment, the Smart Room, a high-end new brand of Wulian, has entered into the market successfully.

In the near future, we will get further development in the area of smart home, smart medical industry, smart traffic system and smart agriculture etc, and spare no effort to aim to achieve global low-carbon life and sustainable development.

Wulian, the most influenced brand of China IOT industry, using the modern and most advanced technology of wireless communications called Zigbee, which support plug-and-play, whole wireless communications, low consumption and bi-feedback etc. The functional classification of Wulian smart home system, including security protection, lighting management, appliance control, health surveillance, environment conditioning and emergency service. And you can DIY various scene mode, such as out mode, home mode, sleep mode, visitor mode, cinema mode etc to enjoy the smart technology of the smart age completely.
